
OR vergadering dinsdag 24 oktober 2023 “IKC De Eglantier”

Aanwezig: Patricia, Yvonne K. (namens leerkrachten), Patrick, Dianne, Daniëlle, Renske
Afwezig: Mandy, Naomi, Annemiek, Kyra, Carlos

Welkom
Patricia opent om 20:05 uur de vergadering en heet iedereen welkom.

1. Fotograaf
Op 3 november komt de schoolfotograaf. Uiteindelijk is het Patricia gelukt om namens OR een
brief via Social Schools te sturen. Er zijn al veel aanvragen voor kinderen om samen op de foto
te gaan vóór schooltijd, er zijn minimaal 10 aanmeldingen nodig anders komt de fotograaf niet
extra voor schooltijd. Complimenten namens Yvonne K dat de brief heel duidelijk was. De lijsten
met het tijdschema zijn klaar, behalve de lijsten voor kinderen vóór schooltijd. Daniëlle zal de
lijsten uitprinten in groot en klein, Patricia geeft aan dat het niet uitgeprint hoeft te worden voor
de leraren. Patricia heeft een e-mail met tijdschema gestuurd naar de leraren zodat er geen
toetsen ingepland worden bijvoorbeeld. Patricia vraagt aan Yvonne K om 2 leerkrachten om de
deuren te openen op het IB-gebouw rond 7:00/7:30 en het RH-gebouw om 7:30, het tijdstip is
afhankelijk van het aantal aanmeldingen. Patricia heeft aan Tessa (KDV) gevraagd om een
duidelijker overzicht van welke kinderen er samen op de foto moeten. Komende maandag heeft
Patricia contact met de fotograaf voor het aantal kinderen voor de voorschoolse fotograaf.
Het achtergrond doek voor dit jaar is grijs, maar er zijn 9 nieuwe doeken waar uit gekozen zou
kunnen worden voor volgend jaar.

2. Sint
Er is een vergadering op school geweest op 10 oktober, namens de OR waren Naomi en
Dianne hierbij aanwezig. Tijdens deze vergadering werd het tijdschema besproken van de
Sintviering op school en werden taken verdeeld. Dianne en Naomi hebben deze lijst aan
Patricia doorgestuurd om na te gaan of deze klopt met voorgaande jaren aangezien het voor
beiden de eerste keer is dat ze Sint als activiteit hebben. Morgen (woensdag 25 oktober) is er
vanuit school een korte vergadering met Yvonne de H over de voortgang.
Patricia geeft aan dat de lekkernij voor leerkrachten al een paar jaar niet meer gedaan wordt
door OR maar deze stond nog wel op de lijst. Ook de lekkernij voor de Sint wordt niet meer
geregeld aangezien hij buiten blijft staan. Voor de Pieten wordt wel een snackpakket geregeld.
Afgelopen jaar waren er speculaasjes voor ieder gebouw gehaald als lekkernij voor de
leerkrachten. Versiering op het IB-gebouw is er heel weinig, er mag niks wat beweegt. Yvonne K
gaat op woensdagochtend met een aantal mensen zelf versiering maken. De versiering van
afgelopen jaren moest weg (Zwarte Pieten) of was echt oud en viel uit elkaar. Het magazijn op
RH-917 staat te vol waardoor niet geïnventariseerd kan worden hoeveel/welke kado’s van
voorgaande jaren er nog zijn voor de schatkist van groep 1/2.
De kostuums voor Sint en Pieten zijn enorm duur, maar er moet een beslissing genomen
worden voordat het te laat is voor dit jaar. Hier wordt snel actie voor genomen.



3. Kerst
Voor de kerststukjes zijn de kaarsen in huis. Er moet snel naar het bloemenhuis gegaan worden
om de order erin te zetten. Ook moeten er “prikkers” geregeld worden als versiering in de
kerststukjes (3 prikkers per kind). Kettingen, slingers, mini kerstballen, hangers met een touwtje
worden al gebruikt.
Vanuit school wordt het weer een kerstdiner. Er wordt altijd enorm veel (te veel) eten mee
gegeven, waarvan een hoop terug gaat. Wellicht is het een plan om een schaal te maken van
het eten dat meegegeven wordt aan de kinderen voor de ouders die buiten staan te wachten.
Morgen vraagt Yvonne K na bij Yvonne de H of er nog wat gedaan wordt voor/met de ouders
gezamenlijk.

4. Penningmeester
Vraag vanuit Yvonne de H voor een update over de nieuwe penningmeester. Kyra neemt nu al
de taken van Carlos over. Ubo van KvK wordt steeds afgewezen via brieven (via email wel
akkoord), hier is een klacht voor ingediend. De batch voor incasso’s staat al klaar en is voor ¾
correct, de batch voor januari staat ook al klaar. Enkele correcties zijn al uitgevoerd (2x
afgeschreven, 1 kind was al van school). Ze heeft al veel met Yvonne de H en Carlos gezeten
om de begroting te bespreken, deze is nog niet afgetekend.

5. Offerte shirts
Yvonne K haalt aan dat eerder is aangegeven dat het haast gênant is dat onze school met
sportdagen/avond 4-daagse geen school tenue heeft. Er is samen met Gijs geïnventariseerd
welke maten er nodig zijn (vooral grote maten ontbreken). De vraag is of de OR kan/wil helpen
bij de aanschaf ervan. Er zijn ook banners beschikbaar. Patricia vraagt om schatting wat de
kosten zullen zijn zodat we binnen de OR kunnen stemmen of we eraan mee willen doen, ook
afhankelijk van het budget. Patricia zal ook bij drukker van haar stichting navragen wat de prijs
daar zal zijn voor bedrukking t-shirts, zodra het aantal bekend is.

Rondvraag :
Renske: het voorleesontbijt staat niet op de kalender, deze is altijd in dezelfde week maar nog
niet bekend welke exacte dag, meestal is dit op een donderdag of vrijdag.
Patrick: de avond 4-daagse ligt niet langer bij OR-begroting omdat niet alle kinderen meedoen
en wel iedereen moet betalen en hier zijn klacht over geweest. Begroting had een pot avond
4-daagse van ongeveer 200-250 euro om daarmee drinken/fruit te kunnen betalen. Daniëlle
vraagt of er dan niet een pot “onvoorzien” op de begroting kan komen. Patricia vertelt dat we
moeten wachten op de goedgekeurde begroting en dan kunnen we stemmen.
Yvonne K deelt mee dat dit het laatste jaar is dat ze bij de OR namens de leerkrachten zit.

Patricia sluit om 20:50 uur de vergadering.


